
Vragen en antwoorden Online Chatsessie met wethouder Roy Geers - 27-05-2020 
 
Zijn deze grenzen hard? Ik bedoel als er kansen liggen net buiten dit wat dan? 
Nee, deze grenzen zijn niet hard. Als er inderdaad kansen liggen buiten het gebied die van belang 
zijn voor het gebied dan kan dat opgenomen/benoemd worden in het ambitiedocument. 
 
Wordt het ambitiedocument nog voorgelegd zodat vanuit bijvoorbeeld de buurt erop gereageerd kan 
worden - inspraak mogelijk is? 
In dit participatieproces worden de bouwstenen van het ambitiedocument gedeeld en vervolgens 
wordt ook het ambitiedocument als zodanig gedeeld voordat dit ter besluitvorming aan college en 
raad wordt voorgelegd. Dat loopt dus nog vooruit op de formele mogelijkheden van inspraak naar 
aanleiding van genomen besluiten. Het is juist de bedoeling van deze participatie om in 
afstemming met en betrokkenheid van geïnteresseerden/belanghebbenden te komen tot een 
ambitiedocument dat daarna besluitvorming binnen de gemeente kent.  
 
Blijft er wel zo veel mogelijk groen? in het verleden was er een ambitie om een groen wandelpad te 
realiseren vanaf het Prins Hendrikpark naar de tennisvelden. In hoeverre bestaat deze ambitie nog? 
"Zoveel mogelijk" kun je op verschillende manieren invullen. Het is juist van belang om in dit 
participatieproces te vernemen hoe verschillende betrokkenen dit beoordelen. Het gaat daarbij 
ook om het soort groen,  de kwaliteiten van het groen en de locaties ervan. De ambitie van een 
groen wandelpad is nog niet 'opgeschreven' als een uitgangspunt. Dit kan dus opnieuw een 
afweging worden in het ambitiedocument. 
 
Dromen is mooi. Maar er is ook een realiteit. En dat is de huidige verkeersdruk op de 
Aartshertogenlaan, Grobbendoncklaan, Bruistensingel. Behoorlijke bestaande overlast door  
motoren, vrachtverkeer, tractoren, brommers. Druk op sluipverkeer in de wijk de Vliert. Wordt met 
de factor verkeersdruk rekening gehouden? 
Met verkeersdruk moeten we inderdaad rekening houden. Dit is des te meer van belang indien we 
voorstellen zouden doen om infrastructuur aan te gaan passen. Aanpassingen moeten dan 
dusdanig zijn dat dit vanuit verkeersdruk kan en dat sluipverkeer e.d. zoveel mogelijk beperkt 
wordt. 
 
Is er een budget gereserveerd en vastgesteld? Want dromen is leuk, maar budget kan beperkende 
factor zijn. En als we nu dromen en ambities vaststellen, gaan de mogelijk volgende politieke 
bestuurders hiermee door? 
Er is in dit stadium nog geen budget vastgesteld. Bij het formuleren van de ambities in het 
ambitiedocument zal tevens worden gekeken wat financieel haalbaar is. Het ambitiedocument 
wordt vervolgens vastgesteld door de raad, waarmee dit ook een kader is voor volgende 
bestuurders, totdat de raad tot andere besluiten komt. 
 
Helder punt dat vanuit het veld de ideeën komen, maar er is een woonopgave, groenbeleidsplan, 
klimaatopgave etc. welke al voorgelegd c.q. vastgesteld zijn,  In hoeverre is dit leidend? 
Algemene beleidsuitgangspunten zoals die voor de gemeente zijn opgesteld, zijn inderdaad 
leidend. Als er bijvoorbeeld woningbouw wordt voorgesteld voor het gebied moet dit passen 
binnen het woningbouwbeleid (bijvoorbeeld de categorieën woningbouw). 
 
Er zijn inderdaad de laatste jaren spots (in de vorm van tijdelijke woningen) aangestipt in precies dit 
gebied. Hoe verhoud zich dit tot de totaal visie? 
De 'spots' voor de tijdelijke woningen in het gebied ziojn zoals het woord al zegt tijdelijk. Het 
ambitiedocument gaat uit van ontwikkelingen op die 'spots' na die periode van de tijdelijke 
woningen. 
 



Ligt er een financiële opgave omdat het nu grotendeels openbaar gebied is in eigendom van de 
gemeente? 
Nee, er ligt op voorhand geen financiële. In de uitwerking zal uiteraard wel gekeken moeten 
worden op welke wijze ambities financieel haalbaar zijn dan wel haalbaar gemaakt kunnen 
worden. 
 
M.b.t. verkeersdruk: zou het niet beter zijn om het transferium dichter bij een snelweg op-/afrit te 
plaatsen? 
Het transferium c.q. de transferia in Den Bosch liggen aan/bij de toegangswegen. Huidige 
transferium De Vliert ligt op zich goed ontsloten en bereikbaar bezien op stadsniveau. Voor het 
gebied is het interessant om te bezien in hoeverre een alternatief tot meer kwaliteit kan leiden. 
 
Leisure Aartshertogenpark: voor beweging en cultuur. Met de Planontwikkelingen bij de 
Verkadefabriek/Koudijs een alternatieve locatie voor kleinschalige evenementen? 
Kleinschalige evenementen gekoppeld aan sport/cultuur kan een interessante dynamiek in het 
gebied brengen. Is dus zeker een aspect dat afgewogen kan worden in het kader van het 
ambitiedocument. 
 
Wat zijn de stadsbrede ambities en doelstellingen van 's-Hertogenbosch? In hoeverre krijgen deze 
een plek in dit ambitiedocument? 
Stadsbrede ambities (bijvoorbeeld ten aanzien van woningbouw, duurzaamheid, mobiliteit) krijgen 
een plek in het ambitiedocument door aan te geven op welke wijze en in welke mate in dit gebied 
die doelstellingen kunnen worden gerealiseerd. 
 
Wie bepaalt nu welke ideeën worden uitgevoerd? Want ik zie veel ideeën voor het 
Aartshertogenpark voorbijkomen, maar niet alles is uitvoerbaar of wenselijk voor omwonenden 
bijvoorbeeld. 
Die afweging wordt uiteindelijk gemaakt in het ambitiedocument dat uiteindelijk ter 
besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd. 
 
Ds Pierson College valt ook in studiegebied. In tekst staat geen ontwikkelingen bij dit deelgebied. 
Maar is het wel denkbaar dat het College verplaatst wordt? 
Er zijn op dit moment geen plannen en voornemens om het Pierson College te verplaatsen. 
 
Is er al interesse getoond door woningcorporaties of andere ontwikkelaars? 
In het kader van de participatie wordt ook met corporaties, ontwikkelaars en eigenaren in het 
gebied gesproken. Ook de ideeën en wensen vanuit deze partijen kunnen daarmee betrokken 
worden in het ambitiedocument. 
 
Is het transferium samen met het station in beeld om hiervan een mobiliteitshub te maken met 
meerdere voorzieningen, zoals deelmobiliteit, ophaalpunten voor supermarkt en pakketten 
bijvoorbeeld? 
Het combineren en bundelen van functies rondom een station is een interessante gedachte, zowel 
vanuit het functioneren als vanuit het slim omgaan met de ruimte. 
 
Wat is de invloed van de tijdelijke woningen op deze visie? 
Die invloed is er niet. Het ambitiedocument kijkt voorbij de periode van de tijdelijke woningen. 
 
Op wat voor termijn wordt er eigenlijk gedacht? Er worden natuurlijk voor 10 jaar heel veel 
containerwoningen geplaatst nu. 



Het ambitiedocument zal ambities voor de kortere termijn (binnen enkele jaren te realiseren) en 
langere termijn bevatten. Het gaat om een ambitie voor het gebied voor de komende 10 tot 20 
jaar. 
 
Hoe zit het eigenlijk met de waterhuishouding? Dit stuk ligt wat lager en ik heb de indruk dat er veel 
water heen gaat. Dat moet straks nog ergens heen kunnen en je wilt ook geen verdroging. 
Dit is inderdaad en belangrijk aspect. Het gebied ligt inderdaad laag. Met het Waterschap vindt 
dan ook overleg plaats welke ambities en mogelijkheden ten aanzien van een duurzame 
waterhuishouding in het gebied er zijn. 


